
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 15. august 2022 klokken 17:30 

Deltagere, Allan, Henrik, Jan, Mette, Kenneth & Merete 

Afbud: Maja 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Opsamling sportslig ledelse Tange er stoppet som sportschef med virkning fra sommeren 2022. Vi 
kigger ind i hvordan vi skal organisere den sportslig ledelse.  

 
3. Igangsættelse/fortsættelse af initiativer fra strategiseminar Mette og Merete går videre med og se på, 

hvordan vi kan igangsætte nogen initiativer omkring og få flere forældre til at hjælpe med opgaver som 
åben i baren under kampe m.v. 

 
4. Samarbejde med andre klubber Der er dialog med Herlev Kommune omkring samarbejde mellem 

fodboldklubberne i Herlev særligt indenfor pigefodbold.  
 

5. Micro-cup Micro-cup bliver afholdt 2. søndag i september. Vi skal have teknikken omkring tilmelding til 
at virke i denne uge og derefter har vi planlægningsmøde i næste uge. U15 vil være ansvarlig for 
dommertjans.  

 
6. Henvendelser Der er nye ølpriser med virkning fra 15. august 2022 som følge af stigende prisstigninger 

fra leverandør, og der vil også være stigende priser på mad fra uge 34 som følge af prisstigninger. Der 
blev fulgt op på øvrige henvendelser vi har fået i bestyrelsen.  

 
Vi har fået henvendelse fra DBU omkring Demens fordbold, og Jan Mogensen er ansvarlig for dette 
projekt.  
 
Vi har lavet en aftale med en Fitness Ung, fysioterapeut i Husum, hvor medlemmer kan komme ud og få 
behandling. Nærmere information følger.  
 
Vi har også lavet en aftale om fysioterapi for seniorholdene.   

  

7. Årshjul / opfølgning budget Herlev Festuge første uge i september, og micro-cup efterfølgende 
weekend.   

 
8. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v. 

 
Formand Intet nyt  
  
Administration Der er fælles fotosession i weekenden for hold og frivillige.  
 
Kasser Intet nyt.  
 



   

 

HR: Intet nyt.  
 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 
Jubilæumsfest Første møde afholdt, hvor vi fik brainstorme, uddelt opgaver, næste møde 23. august 
2022. 
 
Pigeafdelingen Intet nyt. 
 
Børnefodbold og Teen. Vi har nogen generelle udfordringer ift. trænere vi kigger på sammen med den 
sportslige ledelse.  
 
Dame- og herresenior: 1. holdet er 24 i truppen, og vi har fået trænertruppen godt i gang. Der bliver en 
mere ”flydende” udskiftning mellem 2 og 3 holdet.  
 
Vi mangler at finde en 3. holds træner og en træner til Damesenior.  
 
Fitness Der er blevet installeret køleanlæg i den store sal.  
 
Byggeudvalget Intet nyt.  
 

9. Eventuelt  
 

10. Kommende bestyrelsesmøder 
 

Mandag 12. september 2022 klokken 17:30 
Mandag 10. oktober 2022 klokken 17:30 
 


